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NORSKE LANDSKAPSARKITEKTERS FORENING NLA 
MEDLEM AV INTERNATIONAL FEDERATION OF LANDSCAPE ARCHITECTS - IFLA 
MEDLEM AV IFLA EUROPEAN REGION - IFLA ER 

 
 

NLA ÅRSMØTE 2020: REFERAT 
 
Tid:  Lørdag 31. oktober 2020 kl. 10.00 – 13.30 
Sted: Clarion Hotel Admiral, C. Sundts gate 9, Bergen + digitalt på zoom 
 

Årsmøtet er NLAs høyeste organ. Årsmøtet skal godkjenne arbeidet som styret har gjort gjennom året, og 
trekke linjene for det videre arbeidet.  
 
Årsmøtet i Bergen ble ønsket velkommen av NLAs president Rainer Stange og daglig leder Marit Hovi. 
 
For å sikre en så effektiv gjennomføring som mulig, informerte daglig leder om at kun forslagene til vedtak vil 
bli presentert i årsmøtet. Den komplette saklista har alle medlemmene fått tilsendt og sakspapirene er 
publisert på https://www.deltager.no/nla_arsmote_2020  
 
Det ble videre informert om at moderator i møtet var studentrepresentant i styret, Synne Thorshaug Eide, og 
at avstemming vil foregå fysisk og på Zoom. Moderator åpner og lukker avstemmingene. Møteregler for 
deltakere (både fysisk og digital deltakelse) ble gjennomgått. Ordstyrer er møteleder og styrer ordet, og holder 
oversikt over innlegg og replikker i salen. Moderator holder liste over innlegg og replikker i chatten. 
 
NB: På grunn av uklarheter mellom antall deltakere i zoom-møtet og de som faktisk avga stemmer, angis ikke 
stemmeavgivning som enstemmig vedtatt, men vedtatt med flertall. 
 
Ordet ble gitt til ordstyrer etter sak 1. 
 
 
 

Sak 1 
KONSTITUERING AV ÅRSMØTET. 
VALG AV ORDSTYRER, TELLEKORPS, REDIGERINGSGRUPPE OG REFERENTER  
 
Forslag til vedtak: 
Ordstyrer:                         Torunn Hognestad 
Tellekorps (2):                  Kjersti Vallevik Håbjørg og Bendik Vindegg Torp 
Redigeringsgruppe (2):   Guri Vallevik Håbjørg og Ragni Helweg 
Referenter (2):                 Birgitte Hellstrøm og Else Dybkjær 
Signere protokollen (2): Lene Stenersen og Yngvar Hegrenes 
 
Vedtak:  
Vedtatt med flertall. 
 
 
 

https://www.deltager.no/nla_arsmote_2020
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Sak 2  
GODKJENNING AV INNKALLING OG DAGSORDEN 
Kunngjøring om utsettelse av årsmøtet 2020 ble første gang sendt medlemmene i nyhetsbrev 20.03.2020. 
Situasjonen med nasjonale retningslinjer av 12.03. som følge av koronapandemien, har medført at NLAs fagdag 
og årsmøte ble utsatt fra 24.–25. april til ny dato for fagdag, 30. oktober og årsmøte 31.10.  
Sakspapirer med valgnemndas innstilling og øvrige vedlegg er lagt ut på NLAs nettside fortløpende og sendt 
medlemmene 25.05.  
 
Stemmemetoden (poll-avstemming) på zoom ble testet. 
 
Forslag til saksliste: 
Sak 1     Konstituering av årsmøtet og valg av ordstyrer, tellekorps, redigeringsgruppe og referenter 
Sak 2    Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Sak 3    Godkjenning av fullmakter 
Sak 4    Presentasjon av nye medlemmer i 2019 
Sak 5    Invitasjon til æresmedlemskap 
Sak 6    Styrets årsmelding for 2019 
Sak 7    Rapport fra verdenskongressen IFLA 2019 
Sak 8    Årsmeldinger for 2019 fra lokalavdelinger, nemnder, utvalg og representanter 
Sak 9    Regnskap for 2019 
Sak 10  Endring av vedtektene § 3.1 og 3.2 Studentrepresentasjon i NLAs styre og årsmøte –  

2. gangs behandling 
Sak 11  Styrets godtgjørelse for 2020–2021 
Sak 12  Tidsskrift for landskapsarkitektur 
Sak 13  Budsjett for 2020 med rammebudsjett for 2021. Strategi og handlingsplan (HP) for 2020–2021 
Sak 14  Valg 2020 
Sak 15  Årsmøte 2021. Høstkonferanse 2021 
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet 2020 erklæres lovlig satt. Forslaget til saksliste godkjennes. 
 
Vedtak:  
Vedtatt med flertall. 
 
 
 

Sak 3 

GODKJENNING AV FULLMAKTER 
 
Til stede fysisk i Bergen: 17 stemmeberettigede og 3 observatører, til sammen 20 personer i salen. 
Digital deltakelse (Zoom): 20 stemmeberettigede. 
Fullmakter: 114 
 
Det var 37 stemmeberettigede til stede. Det ble registrert 114 fullmakter, totalt 151 stemmeberettigede.  
Dette utgjør mindre enn 1/3 av medlemsmassen, og årsmøtet var derfor ikke vedtaksdyktig. I henhold til 
vedtektene pkt. 3.1.4 skal det avholdes nytt årsmøte dersom det blir krevd av minst 1/10 av medlemmene 
innen 14 dager etter at referatet fra årsmøtet er meddelt medlemmene. 
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Forslag til vedtak: 
Fullmakter godkjennes. 
 
Vedtak:  
Vedtatt med flertall. 
 

 
Sak 4 
PRESENTASJON AV NYE MEDLEMMER 
 
I 2019 fikk NLA 39 nye medlemmer. 
 
Nye medlemmer ble ønsket velkommen med akklamasjon i møtet og tommel opp digitalt. 
 
 

Sak 5  
INVITASJON TIL ÆRESMEDLEMSKAP 
 
Fra NLAs vedtekter, § 2.3:  
Til æresmedlemmer kan inviteres personer som har gjort seg fortjent til å bli hedret av NLA. 
Invitasjonen kommer i stand etter enstemmig innstilling fra styret til årsmøtet, og må vedtas med 3/4 flertall. 
Innstillingen tas opp til skriftlig votering uten forutgående debatt. Æresmedlemmene har alle vanlige rettigheter 
i foreningen. 
 
Styret ønsket å invitere tre nye æresmedlemmer i 2020: 

• Ola Bettum  
• Kine Halvorsen Thorén 
• Karsten Jørgensen 

 
Presidenten presenterte begrunnelsen for invitasjonen til Ola Bettum og Kine Halvorsen Thorén, og 
visepresidenten for Karsten Jørgensen. 
 
Det ble avholdt skriftlig avstemming for alle de foreslåtte æresmedlemmene samlet.  
 
Vedtak:  
Ola Bettum, Kine Halvorsen Thorén og Karsten Jørgensen ble tatt opp som nye æresmedlemmer. 
 
 

 
Sak 6  
STYRETS ÅRSMELDING  2019 
 
Daglig leder presenterte hovedpunkter i årsmeldingen, som er sendt ut til alle medlemmer. Graf for 
medlemsutvikling er ny, og viser positiv økning av studentmedlemmer. Landskapsarkitekturprisen er i år 
markedsført med publisering av alle nominerte på Instagram daglig, før kåringen. Lokalpressen har kontaktet 
de fem finalistene. Medlemsundersøkelsen ble noe utdypet.  
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Hovedpunkt fra styrets årsmelding er i tillegg gjengitt nedenfor. 
 
Styret 2019 
President: Rainer Stange 
Visepresident: Pål Dixon Sandberg 
Styremedlemmer: Ann-Kjersti Johnsen, Kjersti Vallevik Håbjørg, Martin Steinbekken, Åsfrid Fagervik  
Studentrepresentant: Synne Thorshaug Eide fra NMBU, med vara Julie Marie Stevik Engh 
 
Medlemstall:  
Pr. 12.2.2019 har NLA 1032 medlemmer.  
 
Politikk og PR 

• Samarbeidspartner i Oslo europeisk miljøhovedstad, OEGC 2019 
• Jubileumsboka «Fem fortellinger om landskap» i anledning NLAs 90-års jubileum i 2019. Prosjektleder 

og redaktør for boka har vært Ingrid Fallet, redaksjonskomiteens medlemmer var Ola Bettum, Solveig 
Nygaard Langvad og Marit Hovi (NLA). Jubileumsboka ble presentert på verdenskongressen. Boka er 
trykt i 2000 eksemplarer og selges via NLA og Arkitekturmuseets bokhandel.  

• Arkitektnytt: Frilansjournalist Ivar Winther har vært NLAs tidskriftmedarbeider. 11 artikler i 2019 og 11 
«styrets stemmer». 

• Arkitektur N: Redaksjonelle medarbeidere har vært Nina Marie Andersen og Iwan Thomson.  
• LANDSKAB: Anne Tibballs representerte NLA i et felles nordisk redaksjonsutvalg. Landskab nr 1-2019 

ble i sin helhet viet Oslo og verdenskongressen COMMON GROUND.  
• NLAs årbok 2019: Ble utsendt i slutten av mai. Opplaget ble økt til 3000 for å deles ut til internasjonale 

deltakere under verdenskongressen IFLA 2019. 
• Landskapsarkitekturprisen 2019 gikk til TAG arkitekter for Lyreneset. Ærespris til Bjørbekk & Lindheim 

landskapsarkitekter for Ensjø parkdrag. 
 
Medlemsundersøkelsen 2019 
Undersøkelsen ble gjennomført for å få informasjon om medlemmenes forhold til fagtidsskriftene, og hvordan 
andre medlemstilbud i NLA vektlegges og rangeres. Svarprosent var ca. 30 %, som regnes som høyt for denne 
type undersøkelser.  

• På spørsmålet om fortsatt abonnement dersom fagtidsskriftene Arkitektnytt og Arkitektur N ikke var 
en del av NLA-medlemskapet, svarte en overvekt av medlemmene nei.  

• Blant medlemsgodene ble bruk av initialene MNLA, kurstilbud, fagdagen, nettsida og nyhetsbrev 
rangert høyest. 

• Facebook og Instagram betyr mindre enn fagtidsskriftene, deretter rangeres høstkonferanse, 
medlemsrabatt og årboken som laveste prioritet. 57 % leser nyhetsbrev og annen informasjon fra NLA. 

• Av arbeidsområdene som ønskes prioritert, ble blant annet arkitekturpolitikk, samfunnsdebatt og -
engasjement og større synlighet i media nevnt, og begrunnet med behovet for å øke forståelsen og 
betydningen av faget i samfunnet. 

 
Høringsuttalelser og jurymedlemmer 

• NLA sendte 4 innspill/høringsuttalelser i 2019 
• 11 oppnevnte jurymedlemmer fra NLA i 2019 i tillegg til jurymedlemmer for åremålsperioder og en 

rekke representanter i komiteer og utvalg. 
 
Internasjonalt 

• IFLA World Council og World Congress i Oslo, 16.–20. september. Se sak  7  
• Nordisk møte i Oslo 17. september  
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• IFLA Europe General Assembly (GA) 9.–10. november, Antalya, Tyrkia  
• LI 90-års jubileum 

Utdanning, arkitektorganisasjonene, FAGUS m.m 
• NMBU feiret 100 år og NLA 90 år i 2019. NLA samarbeidet ved å markedsføre NMBUs arrangementer. 

Sekretariatet møtte LA1, 1. årskull landskapsarkitekt-studenter på NMBU 13.08 (45 studenter) og AHO 
20.08 (25 studenter) 

• NAL: Tidsskriftavtalen og samarbeid om kurs og arrangementer  
• Jevnlige samarbeidsmøter NAL, NIL, NLA og AFAG: morgenmøter hver 3. uke 
• Samarbeid om arkitekturpolitikk med alle arkitektorganisasjonene – i regi av DOGA  
• Samarbeid i FAGUS og med grøntanleggsektoren: planlegging av Grønn Galla 2019 
• Pollinatorforum, Miljødirektoratet  

 
Kommunikasjon 

• Det ble publisert ca. 70 nyhetssaker på hjemmesiden i 2019, pluss et tilsvarende antall arrangementer 
i kalenderen. Prosjektdatabasen ble oppdatert på den nye hjemmesiden sommeren 2019 med ca. 60 
nye prosjekter fra årboka 2019. Den gamle nettsida ble beholdt ut 2019.  

• Ble sendt ut nyhetsbrev 12 ganger i 2019 med utvalgte saker fra hjemmesida.  
• NLA abonnerer på medieklipp fra Retriever. Nyhetene genereres inn til NLAs nettside, under Eksterne 

nyheter.  
• Sosiale medier. Facebook benyttes aktivt. Antall følgere har økt fra 1 750 til 2 065 i løpet av året. 

Instagram-konto; norwegian_landscape_architects «lånes ut» til ulike medlemmer og 
landskapsarkitektkontorer og lokalavdelinger. Ca 1 550 følgere (2019).  

 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet godkjenner styrets årsmelding for 2019 
 
Vedtak:  
Vedtatt med flertall. Punkt 3.10 rettes til: samarbeid i Fagus og med grøntanleggsektoren 
 
 

Sak 7  
RAPPORT FOR IFLA VERDENSKONGRESS 2019 – COMMON GROUND 
 
Prosjektleder Anita Veiseth viste filmen fra kongressen og presenterte hovedpunkt i rapporten. 
Opprinnelig mål for deltakere var 700, og det kom 1.516. Stor takk til alle samarbeidspartnere som bidro. Et 
suksesskriterium var måten å legge opp påmeldingen på (abstracts og early birds). Anita takket for tilliten og 
sitter igjen med mange gode minner. 
 
Lenke til rapporten: https://landskapsarkitektur.no/aktuelt/ifla-2019/ifla-world-congress-2019-official-report 
 
Presidenten kommenterte at han følte seg som leder av en landskapsbevegelse under kongressen og at Anita 
gjorde dette til en ‘rocke-festival’. Arrangementet ga NLA et solid overskudd. Presidenten takket 
prosjektlederen for innsatsen til stor applaus fra årsmøtet. 
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet godkjenner rapporten fra verdenskongressen IFLA 2019. 
 
Vedtak:  
Vedtatt med flertall. 

https://landskapsarkitektur.no/aktuelt/ifla-2019/ifla-world-congress-2019-official-report
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Sak 8 
ÅRSMELDINGER 2019 FRA LOKALAVDELINGER, NEMNDER, UTVALG OG REPRESENTANTER 
 
Årsmeldinger fra lokalavdelinger, nemnder, utvalg og representanter er lagt ut på www.landskapsarkitektur.no.  
 
Forslag til vedtak: 
Årsmeldingene for 2019 fra lokalavdelinger, nemnder, utvalg og representanter godkjennes. 
 
Vedtak:  
Vedtatt med flertall. 
 
 

Sak 9 
REGNSKAP FOR 2018 
 
Martin Steinbekken orienterte om foreningens økonomiske situasjon.  
 
Foreningen fikk i 2019 et resultat på 1 746 253, mot budsjettert 502 188. Resultatet skyldes det gode 
økonomiske resultatet fra verdenskongressen IFLA 2019 «COMMON GROUND», se også sak 7. 
 
Per 31.12.2019 er NLAs egenkapital 3 045 778.  NLA har aldri vært i en bedre økonomisk situasjon. 
 
Kommentar til kontrollkomiteens rapport for 2019 fra daglig leder ang utstillingen “Utestemme”; denne var i 
regi av NMBU, NLA har verken ressurser eller ansvar for å følge opp denne. Resultatet av reforhandlet 
tidsskriftavtale i 2019 ble landet 02.03.2020. 
 
Forslag til vedtak: 
Regnskapet for 2019 godkjennes. 
 
Vedtak:  
Vedtatt med flertall. 
 
 

Sak 10 
ENDRING AV VEDTEKTENE § 3.1 og 3.2 STUDENTREPRESENTASJON I NLAs STYRE OG 
ÅRSMØTE – 2. GANGS BEHANDLING 
 
Møteleder orienterte om saken.  
 
Forslag til vedtak: 
 
Vedtektenes § 3.2.3 under § 3.2 Styret endres til: 
- Studentlagene ved norske studiesteder i landskapsarkitektur med godkjent masterstudium har rett til å delta 
på styremøtene med en (1) valgt representant fra hvert studium. Representantene har stemmerett. Det velges 
vararepresentant for hver av representantene. 
 

http://www.mnla.no/
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Vedtektenes § 3.1.8 under § 3.1 Årsmøtet endres til: 
- Studentrepresentant for landskapsarkitektlagene ved studiesteder med godkjent masterstudium har rett til å 
delta på årsmøtet med en (1) valgt representant fra hvert studium. Representanten har stemmerett. 
 
Vedtak:  
Vedtatt med flertall. Endring av vedtektene kan fullføres. 
 
 
 
Sak 11 
STYRETS GODTGJØRELSE FOR 2020 OG 2021 
 
Styrets godtgjørelse foreslås uendret for 2020 og 2021 med 175 000 pr år.  
Av dette utgjør ca 60 000 godtgjørelse til presidenten og 115 000 til fordeling på styrets medlemmer.  
Styret vedtar fordeling av budsjettposten om godtgjørelsen til styret i egen sak på slutten av kalenderåret.  
Styret står fritt i å bruke budsjettposten for godtgjørelse til for eksempel utarbeidelse av høringsuttalelser eller 
andre medlemmers innsats eller ytelser for NLA. 
 
Forslag til vedtak:  
Godtgjørelse for 2020 til president og styremedlemmer i NLA settes til 175 000. 
 
Vedtak: 
Vedtatt med flertall. 
 
 

Sak 12 
TIDSSKRIFT FOR LANDSKAPSARKITEKTUR 
 
Presidenten orienterte om saken og ga en del tilleggsinformasjon utover det som var presentert i sakspapirene. 
Han presiserte at saksframlegget var gammelt, og nå må ses i lys av pandemien. Presidenten viste også til det 
danske tidsskriftet Landskab. «I Norge vil vi også ha hovedrollen i vår egen organisasjon og eget blad. Det er nå 
vi må rigge oss for framtida.» Ønsker å videreføre «stemningen» fra IFLA 2019.   
Videre påpekte presidenten at styret hadde forstått at saken ikke var forankret godt nok i organisasjonen for 
øvrig, og presiserte at den skulle opp igjen på årsmøtet 2021.  
 
Presidenten inviterte deretter til diskusjon i møtet.  
 

Innspill i møtet: 
 
NLA Agder v/ Mari-Ann Thorsen Ekern 
 
Nytt at saken også skal opp i 2021. Kommenterer at det er foreslått å ansette redaktør i 2021.  
Refererte fra diskusjoner på årsmøtet i lokalavdeling Agder:  
Er det behov, ønske og grunnlag for et slikt tidsskrift? Medlemsundersøkelsen om Arkitektur N og Arkitektnytt 
ga ikke svar på dette. Litt gammeldags å satse på et nytt tidsskrift, og lite bærekraftig. En vil da kutte med 
Arkitektur N og det tverrfaglige samarbeidet. Heller mer samarbeid med de øvrige tidsskrifter, med flere 
tilgrensende fag som plan, grøntanlegg mm. Heller behov for en kommunikasjonsmedarbeider som er til stede i 
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ulike medier og plattformer. Stor kostnad knyttet til det videre arbeidet, ved å ansette to personer.  
Heller mer digital formidling, podcast og videoer? 
  
Tore Edvard Bergaust:  
Viste presentasjon på skjerm: Savner svar på hvorfor, hvem er målgruppen og hvordan. Hvem skal bidra? 
Savner en markedsundersøkelse og vurdering av inntekstgrunnlaget. Hvilke kanaler har vi i dag (NLA sin 
hjemmeside er veldig bra!). Etterlyser en kommunikasjonsplan, hvor det defineres og identifiseres målgrupper 
og alliansepartnere for kommunikasjonen. 
 
Foreslår alternativt forslag til vedtak: 

• Årsmøtet 2020 gir styret i oppdrag å legge frem en kommunikasjonsplan til Årsmøtet 2021. 
• Målet med kommunikasjonsarbeidet skal være å delta i samfunnsdebatten, synligjøre 

landskapsarkitektens rolle og styrke fagfeltets posisjon og mangfold, og på den måten påvirke til at 
faget blir benyttet mer i samfunnsutviklingen. 

• Det opprettes et eget prosjektråd for dette med en sammensetning av medlemmer som avspeiler hele 
fagets bredde.   

 
NLA Finnmark v/Anita Veiseth:  
Støtter de to foregående innspillene 100 %. Vi trenger en ordentlig undersøkelse. Savner et strategisk nivå; 
sette ned et arbeidsutvalg. Må forankres godt i organisasjonen. Vi har allerede mange kanaler i dag; kan de 
brukes bedre fremover? Kan årboka utvikles videre? Må ikke tømme lommeboka nå. 
 
Yngvar Hegrenes: Dette er ikke en oppgave styret skal gjøre selv.  
 
NLA Trøndelag v/Magnhild Lunde: 
Ikke enighet i lokalforeningen. Mange andre interessenter enn landskapsarkitekter! Se på null-alternativet.  
 
Foreslår alternativt forslag til vedtak:  
“NLA Trøndelag stiller seg bak forslag til vedtak om videre utredning av muligheter for eget magasin, med 
følgende tillegg: "0-alternativet skal videre utredes med fokus på hvordan vi kan forbedre eksisterende løsning 
med Arkitektur N og Arkitektnytt, og bruke tilgjengelige ressurser på å gjøre landskapsarkitekturen mer synlig 
på eksisterende plattform, i stedet for eget magasin." 
 
NLA Vestfold v/Lene Stenersen: 
Saken engasjerer stort, tiden er ikke moden for å konkludere. Medlemmene bør involveres mer før endelig 
beslutning vedtas. Mange nye metoder for digital medvirkning kan benyttes, bidrar gjerne til gjennomføring av 
en slik prosess. 
 
NLA Telemark v/Birgitte Hellstrøm: 
Relativt tynt saksfremlegg. Helt enige med alle de øvrige innslag. Strategisk nivå må til. Kan ikke gå for vedtaket, 
men om det lages et alternativ som tar opp i seg kommunikasjonsstrategi og kommunikasjonsplan. 
 
Anne Tibballs: 
 Ja, veldig flott å styrke den faglige samtalen. Ja til at vi blir enda mer synlige. Vi trenger en 
kommunikasjonsplan. Hva er det medlemmer ønsker å høre? Hvordan bygge opp grasrot-ånden? Spørsmål til 
Rainer; stemmer det at landskapsarkitektur ikke kan få mer plass i Arkitektur N og Arkitektnytt? Anne Tibballs 
hører at arkitekter ønsker å høre mer om landskapsarkitektur. Tidsskriftet LANDSKAB er dugnadsarbeid, kun 
redaktøren har betalt, ingen andre bidragsytere. 
 
Line Løvstad Nordbye: 
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Viktig å nå bredere ut. Samarbeidet med Arkitektur N og Arkitektnytt; det må vi ta vare på. Ønsker at NLA skal 
reforhandle, slik at NLA får annonseinntektene for annonser rettet direkte mot landskapsarkitekter, i 
Arkitektnytt og Arkitektur N. 
 
NLA Rogaland v/ Marianne Berge: 
Støtter styrets forslag til vedtak. Ønsker å bruke dagens (samfunnet og økonomien) momentum nå. 
 
Guri Vallevik Håbjørg:  
Viktig med et tidsskrift på papir. Veldig viktig dokumentasjon. Spørsmål: Hvordan har det gått med det svenske 
‘Utblick landskap’?  
En sak som dette må ha mye mer underlag. Budsjetter må utarbeides. Når er vi ute av avtalen med NAL om 
Arkitektur N? (lages for et år om gangen). Fremdriftsplan må utarbeides. Ingen ansettelser mulig nå. 
 
Karsten Jørgensen:  
Enig i de fleste kommentarer. Redaktørstyrt tidsskrift er en veldig god idé, etter erfaring fra JOLA.  
 
NLA Hedmark og Oppland v/ Kari K Sundfør: 
Bra å synliggjøre det vi driver med bedre, samt fagets bredde. Det kreves ganske mye mer, før det kan ansettes 
noen. Kommunikasjonsstrategi må til. 
……………………… 
 
Etter innspillsrunden opplyser møteleder om at styret trekker saken. Flere medlemmer kommenterer at det 
skal stemmes over de alternative vedtakene som er oversendt til saken, men det blir ikke gjort. 
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet godkjenner at styret fortsetter forberedelsene med utgivelse av et tidsskrift for landskapsarkitektur. 
 
Saken ble trukket – og det ble ikke votert verken over forslag til vedtak, eller alternative forslag.  
(Red.anm.: Reaksjoner fra medlemmer etter årsmøtet, på at styret ved å trekke saken ikke har fulgt NLAs 
vedtekter,  har medført at ekstraordinært årsmøte holdes 26.11.2020.) 
 
 

Sak 13 
BUDSJETT 2020 M/RAMME FOR 2021.  
STRATEGI- OG HANDLINGSPLAN 2020 – 21 
 
Daglig leder presenterte: 
Budsjettet er justert etter bl.a. lavere inntekter fra årets fagdag. Som følge av Covid-19 vil NLA gå med 
underskudd for 2020 beregnet til -284.702 kr. Rammebudsjettet for 2021 vil endres, siden sak 12 har blitt 
trukket. Forslag til vedtak er at forslaget til budsjett for 2020 vedtas. Pengene satt av til tidsskrift kan endres til 
arbeidet med en kommunikasjonsplan. 
 
Innspill fra møtedeltakere: 

- Uheldig situasjon som har oppstått nå. Ønsker ikke at arbeidet stoppes opp, faglig formidling må det 
jobbes videre med. 

- Punkt g) må tas ut eller skrives om, dersom vedtaket skal godkjennes. 
 
Forslag til nytt vedtak, i møtet:  
Årsmøtet godkjenner forslaget til budsjett for 2020 med ramme for 2021 og strategi- og handlingsplanen for 
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2020–21, med endring av punkt g), som strykes.  
Det innebærer at budsjettpost avsatt til punkt g) godkjennes først på neste årsmøte. 
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet godkjenner forslaget til budsjett for 2020 med ramme for 2021 og strategi- og handlingsplanen for 
2020–21. 
 
Styrets forslag til vedtak falt ved avstemmingen, mot endelig vedtak (vedtatt med flertall): 
Vedtak: 
Årsmøtet godkjenner forslaget til budsjett for 2020 med ramme for 2021 og strategi- og handlingsplanen for 
2020-2021. Punkt g) strykes. 
 

Sak 14 

VALG 2020 
 
Daglig leder presenterte kort nye kandidater til styret: Martin Steinbekken (gjenvalg), Birgitte Hellstrøm (ny) og 
Else Dybkjær (ny). De som trer ut av styret er Kjersti Vallevik Håbjørg og Ann-Kjersti Johnsen. 
 
Foreslåtte verv er kursivert. Sittende medlemmer er tatt med for oversiktens skyld. 
Valgnemndas innstilling: 
 
Styret: 
På valg: 
Martin Steinbekken, styremedlem  2020-2022 
Birgitte Hellstrøm, styremedlem     2020-2022 
Else Dybkjær, styremedlem              2020-2022 
 
Ikke på valg: 
Rainer Stange, president  2019-2021 
Pål Dixon Sandberg, visepresident 2019-2021 
Åsfrid Fagervik, styremedlem 2019-2021 
____________________________________ 
 
Medlemskapsnemnda: 
På valg: 
Merete Gunnes   2020-2022 
 
Ikke på valg: 
Rainer Stange, leder  2019-2021 
Ingvill Sveen, medlem  2019-2021 
_____________________________________ 
 
Utdanningskomiteen: 
På valg: 
Ingrid Falleth, medlem  2020-2022 
(NLA styremedlem)  2020-2022 
 
Ikke på valg: 
Anette Wisth, medlem  2019-2021 
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_____________________________ 
Konkurransenemnda: 

På valg: 
Ulf-Håkon Stoltz, medlem  2020-2022 
Inger Hageberg, varamedlem 2020-2022 
 
Ikke på valg: 
Line Løvstad Nordbye, leder 2019-2021 representant i NAL/Arkitektbedriftenes konkurransekomite 
Iwan Thomson, medlem  2019-2021 
_____________________________________ 
 
Komiteen for etikk og tvister: 
På valg: 
Tobias Lahn, medlem  2020-2022 
Hans Kortner Ryen, medlem 2020-2022 
 
Ikke på valg: 
Kari Klynderud Sundfør, leder 2019-2021 
_____________________________________ 
 
Kontrollkomiteen: 
På valg:  
Simen Gylseth   2020-2022 
 
Ikke på valg: 
Kirsten Lunde   2019-2021 
_____________________________________ 
 
IFLA-delegat, funksjonstid 4 + 2 år: 
Yngvar Hegrenes   2020–2022 
______________________________________ 
 
Valgnemnda: 
Etter forslag fra valgnemnda skal styret innstille kandidater for årsmøtet til NLAs valgnemnd. 
 
På valg:  
Kjersti Vallevik Håbjørg  2020-2022 
 
Ikke på valg: 
Ola Bettum   2019-2021 
Anne Pia Møllenhus  2019-2021 
_____________________________________ 
 
Det ble gjennomført skriftlig valg i salen og tre poll-avstemminger på zoom, på nye styremedlemmer. 
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet vedtar valgnemndas innstilling og styrets forslag til valgnemnd. 
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Vedtak: 
Vedtatt med flertall. 
 
 
 
 

Sak 15 

FAGDAG OG ÅRSMØTE 2021 
 
Av hensyn til pandemien og uklare rammebetingelser for neste fagdag, ba NLA Trøndelag om å utsette å 
arrangere fagdag, fra våren 2021 til våren 2022. 
 
Årsmøtet kan uansett forhold gjennomføres digitalt, våren 2021. 

 
HØSTKONFERANSE 2021 
 
NLA Vestfold ble våren 2020 forespurt om å arrangere NLAs høstkonferanse i 2021, i samarbeid med Larvik 
kommune, for å markere Larvik bys 350-års jubileum i oktober 2021.  
Ettersom lokalavdelingen i Trøndelag i forkant av årsmøtet ytret ønske om å vente til våren 2022 med å 
arrangere fagdag i Trondheim, kan det bli aktuelt å arrangere NLAs fagdag høsten 2021 i Larvik i stedet.  
Leder av lokalavdelingen i Vestfold, Lene Stenersen, har behov for å avklare dette med sine medlemmer. 
  
Arrangørene av årets fagdag i Bergen, ved lokalavdelingens leder Johan Abrahamsson, orienterte om 
uforutsigbarheten pga pandemien og den krevende prosessen med å arrangere fagdag som kombinasjon av 
både fysisk arrangement og på strømming. Det er mulig å gjennomføre, men krevende.  
Foreningen har uansett blitt disse erfaringene rikere.  
 
______________________________________________________________________________________ 
 
 
Årsmøtet ble avsluttet med takk for innsatsen til sekretariatet, ordstyrer Torunn Hognestad, avtroppende 
styremedlemmer Kjersti Vallevik Håbjørg og Ann-Kjersti Johnsen, begge etter seks år i styret, og alle andre med 
tillitsverv for foreningen.  
 
 
20.11.2020 
 
Referenter: Birgitte Hellstrøm og Else Dybkjær 
 
 

                        
                        Lene Stenersen                                                             Yngvar Hegrenes 
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